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Komisja Zdrowia i Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała zmiany w uchwale dotyczącej finansowania

metody in vitro dla par zamieszkałych na terenie Krakowa. Program będzie kontynuowany w latach

2023-2024. Rada Miasta Krakowa na posiedzeniu 31 sierpnia podjęła uchwałę w tej sprawie.

Nowelizację uchwały zaproponował klub radnych Nowoczesny Kraków, a podczas posiedzenia

projekt uchwały referowała radna Małgorzata Jantos. Radna zaznaczyła, iż głównym celem

zmiany w uchwale jest wydłużenie programu na kolejne lata. - Po ogłoszeniu "Gminnego

programu leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców

Krakowa" w ciągu paru dni środki finansowe, które przeznaczyła gmina na ten cel zostały

wyczerpane. Zgłosiły się 283 pary, a programem może być objętych tylko 201 (z czego 243

wnioski wpłynęły już pierwszego dnia naboru). Niestety nie wszyscy chętni otrzymali dopłatę do

zapłodnienia pozaustrojowego ze względu na limit środków, wynoszący milion złotych – mówiła

Małgorzata Jantos. Radni proponują, by program został wydłużony do 2024 r., a środki na ten

cel zostały zabezpieczone w budżecie miasta na kolejny rok oraz w Wieloletniej Prognozie

Finansowej. Według projektu uchwały całkowity koszt realizacji niniejszego Programu w latach

2021 - 2024 roku wyniesie 6 850 000 zł. Koszty na kolejne lata rozkładają się następująco:

1 000 000 w roku 2022; 2 925 000 w roku 2023; 2 925 000 w roku 2024. Radni chcą również,

by do programu kwalifikowano większą liczbę  par. W 2023 roku byłoby to 600 par, podobnie w

roku 2024 również 600  par. - Jak szacuje krakowski magistrat, ok. 30 tys. par boryka się z

problemem niepłodności i rocznie dla około 600 z nich in vitro jest jedyną pomocą.

Zapotrzebowanie jest więc bardzo duże – tłumaczyła Małgorzata Jantos. Radni z Komisji Zdrowia

i Uzdrowiskowej pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały głosami 5 za i 1 przeciw.
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